
Rijswijk heeft grote plannen om nieuwe woningbouw projecten te realiseren zoals het 
Bogaard gebied waar duizenden woningen moeten komen. Ook verwacht Beter voor Rijswijk 
dat binnen afzienbare tijd de ontwikkeling van het voormalig HBG-terrein ter hand zal 
worden genomen.
Zoals algemeen bekend heeft de overheid besloten wetgeving te maken ten einde het CO2 
gehalte/stikstof/fijnstof etc. terug te brengen. 

De raad van State heeft onlangs besloten een streep te zetten door het landelijke stikstofbeleid. 
Overal in het land zijn daardoor vergunningen op lossen schroeven komen te staan. In Zuid-
Holland gaat het al ruim om 3300 projecten waarbij de projecten in Rijswijk nog niet zijn 
meegenomen. 
Voor een aantal in aanbouw zijnde woningen is er geen veldje aan de lucht. 
Echter het slechte nieuws is dat alle projecten in de pijplijn wel een groot risico lopen op 
vertraging of laten we het niet hopen, afstel.
In rijswijk buiten gaan vanaf 5 oktober 2019 grote projecten in de verkoop. 
Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

Vraag;
- Kunt u kopers van de nog te bouwen woningen toezeggen dat zij zich geen zorgen hoeven te 
maken met betrekking tot de geplande opleverdatum, zodat zij gevrijwaard zijn van de 
mogelijk financiële gevolgen? Zo neen, kunt dan de kopers voor de mogelijke gevolgen wel 
waarschuwen. 
Zo neen, waarom niet?

In de komende jaren is het streven om het Bogaard gebied te bestemmen voor grootschalige 
woningbouw. Voorts zijn er nog nieuwe ontwikkelingen rondom de voormalige HBG locatie. 

Vraag:
- Acht het College het zinvol om met deze ontwikkelingen door te gaan gelet op de onzekere 
situatie die thans is ontstaan? 

Wij zien u beantwoording met belangstelling tegemoet.

Marcel Keijzer en Dennis Cupedo
Raadsleden Beter voor Rijswijk
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